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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA     

I SPRAW SAMORZĄDOWYCH  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 
BRM.0012.37.2023.EZ 

EOD; 28541/2023/W 
 

 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych  
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 16 czerwca 2023 r.  
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

 
(Nagranie – czas trwania nagrania 1 h 19 sek.) 

 
 

 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Raport o stanie Miasta za 2022 rok - opinia w zakresie pracy Komisji. 
3. Informacja nt. przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

4. Ocena funkcjonowania Miejskiego Centrum Wsparcia Osób Bezdomnych i Uzależnionych. 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej.  

6. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 
 

 

 
Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

(czas trwania nagrania od 02 min 07 sek. do 02 min 20 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono. 

 
 

Ad. 2. Raport o stanie Miasta za 2022 rok - opinia w zakresie pracy Komisji. 
(czas trwania nagrania od 02 min 21 sek.  do 11 min 29 sek.) 
 
 
Informację na temat raportu o stanie Miasta Elbląg za 2022 rok przedstawił: 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski  

 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski  

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 
 

 

Wyniki głosowania: 
Za- 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się - 0 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie Miasta za 2022 rok – opinia w zakresie 

pracy Komisji. 

 
 

 
Ad. 3. Informacja nt. przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

(czas trwania nagrania od 11 min 30 sek.  do 33 min 20 sek.) 
 

 
Informację nt. przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży omówili: 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 

• Kierownik Sekcji Kontrolno-Rozpoznawczej Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej 
Piotr Kołecki 

• Strażnik Miejski Paweł Mazurek 

• Dyrektor Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych Monika Kurpanik 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski  

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję.  
  

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

• Radny Marek Osik 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Osik 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Marek Osik 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Wojciech Karpiński 

• Dyrektor Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych Monika Kurpanik 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 

 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację nt. przygotowań do letniego 
wypoczynku dzieci i młodzieży. 
Informacje stanowią załączniki do protokołu.   
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Ad. 4. Ocena funkcjonowania Miejskiego Centrum Wsparcia Osób Bezdomnych 

 i Uzależnionych. 
(czas trwania nagrania od 33 min 20 sek. do 52 min 15 sek.) 
 
 

 

Informację na temat funkcjonowania Miejskiego Centrum Wsparcia Osób Bezdomnych i Uzależnionych 
przedstawili: 

• Dyrektor Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych Monika Kurpanik 

• Prezes Stowarzyszenia na rzecz Osób Bezdomnych i Potrzebujących "Od Nowa" Artur 

Dąbrowski– kierownik Centrum 

• Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 
 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 

• Dyrektor Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych Monika Kurpanik 

• Radny Wojciech Karpiński 

• Dyrektor Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych Monika Kurpanik 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 

• Radny Marek Osik 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Wiceprezydent Miasta Michał Missan 

• Prezes Stowarzyszenia na rzecz Osób Bezdomnych i Potrzebujących "Od Nowa" Artur Dąbrowski 

– kierownik Centrum 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski 

• Radny Marek Osik 

• Wiceprezydent Miasta Michał Missan 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację nt. funkcjonowania Miejskiego 

Centrum Wsparcia Osób Bezdomnych i Uzależnionych. 
Informacje stanowią załączniki do protokołu.  
 
 

 
 
Ad. 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej.  
(czas trwania nagrania od 52 min 18 sek. do 58 min 42 sek.) 
 
 

 

Projekty uchwał na DRUKU 18/XXXII i 19/XXXII omówił Dyrektor Departamentu Spraw Obywatelskich 
Krzysztof Kierbedź.   
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1) Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszone kandydatury 

na ławników do Sądu Okręgowego i Sądu Rejonowego w Elblągu na kadencję 2024-
2027- DRUK NR 18/XXXII 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za- 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania zespołu 

opiniującego zgłoszone kandydatury na ławników do Sądu Okręgowego i Sądu Rejonowego 

w Elblągu na kadencję 2024-2027- DRUK NR 18/XXXII. 
 

 
 

2) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej  
w Elblągu do zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olsztynie 

informacji o kandydatach na ławników zgłoszonych w wyborach na kadencję  

2024-2027 - DRUK NR 19/XXXII 
 

Wyniki głosowania: 

Za- 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Elblągu do zasięgnięcia od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji w Olsztynie informacji o kandydatach na ławników zgłoszonych  

w wyborach na kadencję 2024-2027 - DRUK NR 19/XXXII 
 

 

 
Głos zabrał: 

• Dyrektor Departamentu Spraw Obywatelskich Krzysztof Kierbedź 

• Radny Andrzej Tomczyński 

 
 

 
 

Ad. 6. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 

(czas trwania nagrania od 58 min 43 sek. do 01 h 19 sek.) 
 

 
1) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert odczytał pismo od Prezydenta Miasta o nieumieszczaniu  

w porządku posiedzenia KBiSS tematu „Aktualizacja założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy miasto Elbląg” z uwagi na to, że będzie ona aktualizowana  
w połowie roku 2024.  

Pismo stanowi załącznik do protokołu.  
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Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 
zakończył posiedzenie.  

 
 

 

 
 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych stanowi załącznik 
do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 

 

 
 

 
                                         Przewodniczący Komisji 

 

                                                     Krzysztof Konert 
 
Protokół sporządziła 
 
     Ewa Zielińska                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 

 

 

 

 

 

 


